

請用英文正楷填寫
TO BE COMPLETED IN BLOCK LETTERS

補發申請書
REQUEST FOR ISSUE OF REPLACEMENT(S)

本表格可以郵寄、傳真或送交本公司。
THIS FORM CAN BE RETURNED BY MAIL / BY FAX / BY HAND.

致：香港中央證券登記有限公司 / 香港證券登記有限公司
To: COMPUTERSHARE HONG KONG INVESTOR SERVICES LIMITED / HONG KONG REGISTRARS LIMITED
 香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓
 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong
 顧客服務熱線 Customer Services Hotline: (852) 2862 8555 圖文傳真 Fax: (852) 2865 0990 / 2529 6087

日期 Date	本公司專用欄 FOR OFFICE USE	SRN	
------------	--------------------------	------------	--

股票名稱 Name of Company _____

甲部：申請人資料 SECTION A : PARTICULARS OF CLAIMANT

申請人姓名 Name of Claimant _____

地址 Address _____

電話 / 圖文傳真 號碼 Telephone / Fax No(s). _____

乙部：申請補發之證書 SECTION B : CERTIFICATE(S) TO BE REPLACED

請說明申請補發證書的類別：
 Please specify the details of certificates to be replaced: _____

股份/認股權證/基金數目
 No. of shares/warrants/units

(如普通股份，2002年度紅股，2002年度以股代息，公開發售股份等)
 (e.g. Ordinary Shares, 2002 Bonus, 2002 Scrip Dividend, Public Offer Shares, etc.)

未收到/遺失的證書號碼(如知悉)：Certificate no(s). not received / lost (if known): _____

倘若未能提供未收到/遺失的證書號碼，請列出手上持有之證書號碼，以便查核紀錄：
 If you are unable to provide the certificate no(s). which has / have not been received / lost, please list the certificate no(s). still in your possession for investigation:

***請注意，如閣下於日後尋獲已報失之股份證書，閣下必須支付取消補發股份證書之相關手續費，不予退還。
 *Please note that a non-refundable fee for cancellation of Report Lost of Certificate(s) will be applied if the reported lost share certificate(s) is/ are subsequently located.**

丙部：申請補發之股息 / 退款支票
SECTION C : DIVIDEND / REFUND CHEQUE(S) TO BE REPLACED

請說明申請補發股息 / 退款支票的資料：
 Please specify the details of dividend / refund cheques to be replaced:

(請註明年份或期數，如2002年度末期息，公開發售退款等 Please specify year of dividend(s), e.g. 2002 Final Dividend, Public Offer Refund, etc.)

丁部：聲明 (請於適當的空格內加上 ✓)
SECTION D : DECLARATION (Please ✓ where appropriate)

本人謹此聲明 尚未收到 / 遺失上述項目並要求辦理補發事宜。本人承諾若日後收回或尋獲上述項目時當即送交貴處註銷。

I hereby declare that I have not received / lost the above item(s) and request the issue of replacement(s). I undertake to return the said item(s) for cancellation immediately should it/they be subsequently received or found.

請以下述語言回覆：
I would like to receive your reply in the following language:
 中文 English

申請人簽署 **Signature(s) of Claimant(s)**

備註：所有聯名證券持有人均須簽署。除本表格所要求提供的資料外，恕不接受其他額外指示。
 N.B. All joint securities holders must sign. Any instructions written on this Form (other than those asked for herein) will not be processed.
 請確保您的聯絡資料是準確和最新的。如要更改您的聯絡資料，請致電+852 2862 8555或瀏覽網頁www.computershare.com/hk/contact 與我們聯繫。
 Please ensure your contact details are accurate and up-to-date. To change your contact information, you can call our hotline at +852 2862 8555 or contact us online at www.computershare.com/hk/contact.
 提交此表格，本人/吾等確認已閱讀並同意此表格背面的個人資料收集聲明。
 By submitting this form, I/we confirm that I/we have read and agree with the PICS on the back of this form.

Personal Information Collection Statement

The main provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, Chapter 486 of the laws of Hong Kong (the "Ordinance") came into effect on 20 December 1996. This Personal Information Collection Statement informs holders of securities as the data subject of the policies and practices of the registrars of the securities issuers in relation to personal data and the Ordinance.

Reasons for the Collections of your Personal Data

From time to time it is necessary for the registered holders of securities to supply their latest correct personal data to the registrars when transferring securities into or out of their names or in procuring the services of the registrars.

Failure or refusal to supply the requested data may result in a delay or the withholding, failure or inability of the registrars to effect the securities transfers or render their services.

It is important that holders of securities inform the registrars concerned immediately of any inaccuracies in the data supplied and make the correction or an update thereof.

Purposes

The personal data of the holders of securities may be used, held and/or stored (by whatever means) for the following purposes:

- registering securities transfers into or out of the name of holders of securities
- maintaining or updating the registers of securities holders
- conducting or assisting to conduct signature verifications, any verification or exchange of information
- establishing benefit entitlements, such as dividends, distributions in specie, rights issues, open offers and bonus issues etc.
- distributing communications of the related securities issuers
- compiling statistical information and securities holders' profiles
- making disclosures as required by laws, rules, codes or regulations
- disclosing relevant information to facilitate claims on entitlements
- any other incidental or associated purposes relating to the above and any other purpose which the holders of securities may from time to time agree

Transfer of Personal Data

Data held by the registrars relating to the holders of securities will be kept confidential but the registrars may, to the extent necessary for achieving the above purposes or any of them, make such enquiries as they consider necessary to confirm the accuracy and completeness of the personal data and in particular, they may disclose, obtain or transfer (whether within or outside Hong Kong) the personal data of the holders of securities to, from or with any and all of the following persons and entities:

- the securities issuers or their appointed agents such as financial advisers and overseas principal registrars
- any agents, contractors or third-party service providers who/which offer administrative, telecommunications, computer, payment or other data processing services to the registrars in connection with the operation of their business
- any statutory, regulatory or governmental bodies, administrative authorities or courts
- any other persons or institutions with which the holders of securities have or propose to have dealings, such as their bankers, solicitors, accountants, independent financial advisors or licensed securities dealers etc.

Retention of Personal Data

The registrars will keep the personal data of the holders of securities for as long as necessary to fulfil the purposes for which the personal data were collected. Personal data which is no longer required will be destroyed or dealt with in accordance with the Ordinance and any other applicable law.

Access and Correction of Personal Data

The Ordinance provides the holders of securities with the rights to ascertain whether the registrars hold their personal data, to obtain a copy of that data, and to correct any data that is inaccurate. In accordance with other applicable law, the holders of securities may have the right to request for any other information required under other applicable law or the deletion of personal data that the registrars no longer have any lawful ground for use.

In accordance with the Ordinance, the registrars have the right to charge a reasonable fee for the processing of any data access request. However, the registrars shall not charge any fee if it is not permitted under applicable law. All requests for access to data, correction of data or deletion of data or for information regarding policies and practices and kinds of data held should be addressed to the registrars of the securities issuers concerned for the attention of:

To: Privacy Compliance Officer
Address: 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong
Tel: +852 2862 8555
Email: PrivacyOfficer@computershare.com.hk

2019 PICS March

個人資料收集聲明

香港法例第 486 章《個人資料（私隱）條例》（「該條例」）中的主要條文已於一九九六年十二月二十日生效。此份個人資料收集聲明是向證券持有人說明證券發行人的過戶處就個人資料及該條例而備訂的政策及實際應用條文所涉及的資料類別。

收集客戶的個人資料的原因

證券持有人將證券轉往其名下，或將名下證券轉讓予他人，或要求過戶處提供服務時，須不時向過戶處提供其最新之準確個人資料。

若未能或拒絕向過戶處提供所需資料，會導致過戶處延誤、暫緩、無法或未能進行證券過戶或提供服務。

證券持有人所提供的資料如有任何不確，必須即時知會過戶處並進行更正或更新。

資料用途

證券持有人的個人資料可被採用及以任何方式持有及/或保存，以作下列用途：

- 為證券持有人登記轉往其名下或由其名下轉讓予他人的證券
- 保存或更新有關的證券持有人名冊
- 核對或協助核對簽名或核對或交換資料
- 確定可獲取利益的名單，例如股息、實物分派、供股、公開發售及紅股等
- 寄發有關證券發行人的公司通訊
- 編製統計資料及證券持有人資料
- 遵照法例、規則、守則或規例的要求作出披露
- 披露必須的資料以作出權利索償
- 與上述有關的任何其他相同或相關目的及證券持有人不時同意的任何其他目的

向他人提供有關的個人資料

過戶處會把證券持有人的資料保密，但過戶處可能會作出必要的查詢以確定個人資料的準確性及完整性，以便資料可用作上述所有或任何用途，尤其可能會將證券持有人的個人資料向下列任何或所有人士及實體披露：獲取或提供有關資料（不論在香港或外地）：

- 證券發行人或其委任的代理人，例如財務顧問及海外主要過戶處
- 任何向過戶處提供與其業務運作有關的行政、電訊、電腦、付款或其他資料處理服務的代理人、承包商或第三者服務供應商
- 任何法定、監管或政府機關、行政機構或法院
- 與證券持有人有業務往來或建議有業務往來的任何其他人士或機構，例如銀行、律師、會計師、獨立財務顧問、持牌證券商等

個人資料的保留

過戶處將按收集個人資料所需的用途保留證券持有人的個人資料。無需保留的個人資料將會根據該條例及其他適用法律銷毀或處理。

查閱及更正個人資料

該條例賦予證券持有人權利審查過戶處是否持有其個人資料，並有權索取資料副本及更正任何不確的資料。證券持有人有權根據其他適用法律要求取得該其他法律下所須的資料或刪除過戶處不再有任何合理理由使用的資料。

依據該條例，過戶處有權就處理任何查閱資料的要求收取合理費用。但過戶處不可收取任何適用法律不容許的費用。所有有關於查閱資料、更正資料或刪除資料或關於資料政策及實際應用或資料類別的要求，應向證券發行人的過戶處屬下的私隱權條例事務主任提出。

致：私隱權條例事務主任
地址：香港灣仔皇后大道中 183 號合和中心 17M 樓
電話：+852 2862 8555
電郵：PrivacyOfficer@computershare.com.hk